
 

 

 

 

 

Verslag bewonersavond evenementenbeleid Oldenzaal 

Locatie: Gemeentehuis Trouwzaal en centrale hal 

Datum: 8 juni 2022: 18:00 – 20.30 uur 

Aanwezigen: 4 bewoners, 5 raadsleden, 4 forumleden, Oldenzaal Promotie en 

4 gemeenteambtenaren. 

 

Opening door voorzitter Toine Hooft van Bureau Stedelijke Planning  

Momenteel is de gemeente Oldenzaal bezig met het opstellen van integraal evenementenbeleid. 

De gemeente heeft dit uitbesteed aan Bureau Stedelijke Planning. De bewonersavond is 

(vooralsnog) het laatste onderdeel van het onderzoek. De andere onderzoeksonderdelen waren: 

een locatiebezoek aan alle evenementenlocaties, interviews met sleutelfiguren, een werkatelier 

met evenementenorganisaties, partners in de binnenstad en andere belanghebbenden en een 

bewonersenquête. De focus van vanavond ligt op het bespreken van de mening en visie van 

bewoners ten aanzien van evenementen in Oldenzaal.  

 

BSP heet alle aanwezigen van harte welkom en geeft het woord aan wethouder Evelien Zinkweg.   

 

Woord van wethouder Evelien Zinkweg  

In totaal hadden zich circa twintig bewoners voor de bewonersavond aangemeld. Helaas zijn er 

slechts vier bewoners gekomen. Behalve inwoners van Oldenzaal hebben we ook raads- en 

forumleden uitgenodigd die tevens inwoners van Oldenzaal zijn. Daardoor is de omvang van de 

groep groot genoeg om in te gaan op behoeften en wensen ten aanzien van evenementen in de 

stad. Vanavond gaan we met elkaar in gesprek over de wensen en behoeftes ten aanzien van 

evenementen in Oldenzaal. De gemeente heeft al beleid op het gebied van evenementen. 

Momenteel is dit echter erg versnipperd en terug te vinden in verschillende beleidsstukken. 

Belangrijk is om al die stukken bij elkaar te brengen en te actualiseren.  

 

Evenementen brengen veel met zich mee voor Oldenzaal. Positieve zaken, zoals beleving en 

elkaar ontmoeten, maar ook negatieve zaken, zoals geluidshinder en rommel. Belangrijk is om met 

elkaar in beeld te brengen wat de rol is van evenementen voor de inwoners van Oldenzaal, waar 

we met elkaar naar toe willen en welke doelstellingen we nastreven. 

 

Programma bewonersavond en eerste resultaten bewonersenquête 

Voorafgaand aan het interactieve deel is het programma van de bewonersavond gedeeld met de 

aanwezigen. Ook zijn de eerste resultaten van de bewonersenquête gedeeld.  

 

Het programma is grofweg als volgt:  

1. Presentatie (onderzoeksdoel, eerste resultaten bewonersonderzoek en programma 

bewonersavond) 

2. Stickers plakken op stellingen waar men het eens of oneens mee kan zijn 

3. Groepssessie: discussiëren over viertal sessies  

4. Plenaire afsluiting 
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Opgesteld door Bureau Stedelijke Planning i.s.m. Aashna Koeldiep en Hendrik Nijenhuis  

(gemeente Oldenzaal) 
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Opmerkingen gedurende de presentatie: 

 Er is een spanningsveld tussen de leefbaarheid en levendigheid bij evenementen. Zo zorgen 

evenementen voor reuring, verbinding en ontmoetingen, maar men kan ook overlast ervaren 

van evenementen. Oldenzaal is een stad waar veel te doen is. Wat betreft evenementen gaat 

alles in principe goed.  

 De geluidssterkte, vooral de dreun van bassen, mag wel wat minder tijdens 

muziekevenementen. Daarnaast wordt de rotzooi van evenementen pas laat opgeruimd. Dat 

zou wel wat eerder mogen.  

 Uit de bewonersenquête is een gemiddeld rapportcijfer gekomen van een 7,6 voor het 

evenementenaanbod in Oldenzaal. Van de aanwezige inwoners geven twee personen een 

rapportcijfer dat gelijk of hoger is dan een 7,5. (één persoon geeft een 7,6 en één persoon 

geeft een 9 à 10). De andere twee aanwezige inwoners geven een lager rapportcijfer dan een 

7,5. De mening van dit laatste tweetal is dat er wel wat meer variatie mag komen in het 

evenementenaanbod. Het aanbod is wat hen betreft verschaald. Vooral voor wat betreft kunst 

is momenteel te weinig aanbod in Oldenzaal.  

 Communicatie scoort in vergelijking met andere beoordelingsaspecten laag in de enquête. 

Aanwezigen geven aan dat het voor het uiteindelijke evenementenbeleid belangrijk is dat wordt 

achterhaald waar dat precies betrekking op heeft.  

 Als uit de toekomstvisie blijkt dat gezondheid belangrijk is voor de gemeente, dan kan de 

gemeente kiezen om alle evenementen gericht op gezondheid te stimuleren met bijvoorbeeld 

een financiële bijdrage. 

 Wat betreft de bewonersenquête is ook belangrijk om relevante kruistabellen te draaien tussen 

leeftijdsgroepen en woonplek. De aanwezigen zijn benieuwd wat hier uitkomt.  

 

Terugkoppeling mening stellingen    

Voordat aanwezigen in groepjes uiteengaan lopen zij langs enkele stellingen en geven daarbij met 

behulp van gekleurde stickers aan of zij het eens of oneens zijn met de stellingen.  

 

De deelnemers van de bewonersavond hebben vanuit een stickeractie hun mening gegeven op de 

volgende stellingen:  

1. Evenementen in Oldenzaal zijn er voor de eigen inwoners, maar moeten de stad ook zeker op 

de kaart zetten voor mensen van buiten Oldenzaal. 

2. Het aantal spraakmakende evenementen in Oldenzaal moet worden uitgebreid. 

3. Oldenzaal heeft voldoende unieke eigenschappen die de stad bijzonder maken ten opzichte 

van andere gemeenten in de regio. 

4. Welke slogan spreekt u het meest aan (groene sticker): 

 de Glimlach van Twente  

 Stedke van Plezeer 

 Geen van beide 

 

Zoals onderstaande foto’s laten zien, is er een redelijk eenduidig beeld uit de stickeractie gekomen. 

De bewoners zijn het eens met stelling 1, 2 en 3. Wat betreft de stelling over de slogans is het 

beeld minder eenduidig. Stedke van Plezier krijgt net iets meer stemmen dan de Glimlach van 

Twente. 
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Figuur 1: Plakronde stellingen (groen = eens met de stelling, rood = oneens met de stelling) 

 
 

 

Deelsessies in groepen 

De aanwezigen worden in twee groepen verdeeld. Iedere groep gaat aan de slag met de 

beantwoording van enkele discussievragen. 

 

Deelsessie groep 1 

Vraag 1: Als jij verantwoordelijk zou zijn voor evenementen in Oldenzaal, wat zou je dan 

veranderen? 

 

De groep is het niet unaniem eens met de stelling. Zaken die de groepsleden zouden veranderen 

zijn: 

 Communicatie rondom evenementen. Deze is op zich goed, maar leuk zou zijn om een 

evenementenkaart te maken waar alle evenementen in Oldenzaal op te vinden zijn, ook 

kleinere evenementen.  

 Ontwikkeling van een checklist die gedeeld kan worden met evenementenbureaus met daarop 

alle zaken waar evenementenbureau rekening dienen te houden. Zo komen we kleine bureaus 

met weinig ervaring tegemoet. 

 Belangrijk om vast te houden aan de regelgeving rond geluid en hier zorgvuldig op te 

handhaven. 

 In het kader van diversiteit (evenementen met verschillende thema’s) en goede kwaliteit van 

evenementen is het goed om de subsidiepot te reserveren voor organisaties die hier een 

bijdrage aan leveren en het geld nodig hebben.  

 

Vraag 2: Moeten Oldenzaalse evenementen er zijn voor alle bewoners of ook een bijdrage leveren 

aan de naamsbekendheid van de stad?  

 

De deelnemers bespreken bij deze vraag de volgende punten.  

 De deelnemers bespreken bij deze vraag de volgende punten. Evenementen moeten er zijn 

voor alle inwoners. Omdat niet alle evenementen iedereen altijd aanspreken is het goed om in 

te zetten op evenementen vanuit verschillende thema’s. Kleinere evenementen vervullen hier 

een belangrijke rol in.  

 Vanuit economisch oogpunt is het belangrijk om bezoekers van buiten de stad aan te trekken. 

Belangrijk is om grote evenementen buiten Oldenzaal goed te promoten. 



 

4 
 

 

Vraag 3: Wat voor evenement spreekt jou aan en kan Oldenzaal sterker op de kaart zetten? 

 

De deelnemers bespreken bij deze vraag de volgende punten.  

 Pinkplop als een van de kleinschalige evenementen in Oldenzaal. Wenselijk om dit evenement 

niet te veel laten doorgroeien. Verwacht wordt dat dit niet ten goede komt aan de 

ontmoetingsfunctie, die met de huidige omvang juist zo sterk is bij dit evenement.  

 Belangrijk om enkele grote aansprekende evenementen erbij te krijgen die Oldenzaal op de 

kaart kunnen zetten.  

 Veel evenementen richten zich op de jongeren. Enkele inwoners geven aan dat er behoefte is 

aan meer evenementen voor ouderen en gezinnen.  

 

Vraag 4: Welke eigenschappen maken Oldenzaal uniek? 

 

De deelnemers noemen bij deze vraag de volgende punten.  

 Bourgondisch 

 Verbinden / verbondenheid Oldenzalers 

 Sterke organisatorische kracht, kijk bijvoorbeeld naar Carnaval en Boeskool is Lös 

 Gastvrijheid 

 Stad die dorps aandoet 

 Valkuil: belangrijk is om niet te veel te focussen op traditionele evenementen. Er moet ook 

aandacht zijn voor vernieuwing gericht op diversiteit. Daarnaast moeten we niet alleen kijken 

naar Oldenzaal, maar de scope verbreden naar wat er in heel Twente te doen is en zorgen dat 

Oldenzaal met onderscheidende evenementen komt ten opzichte van de andere Twentse 

gemeenten. 

 

Deelsessie groep 2 

Vraag 1: Als jij verantwoordelijk zou zijn voor evenementen in Oldenzaal, wat zou je dan 

veranderen? 

 

De deelnemers bespreken bij deze vraag de volgende punten. 

 Verbeteren van de samenwerking tussen evenementenbureaus en ondernemers in de stad. 

Daarnaast ook (omwonende) inwoners mee laten denken en organiseren.  

 Verbeteren van de communicatie van evenementen. Een idee is om een app te ontwikkelen 

met daarop alle evenementen en een digibord in Oldenzaal te plaatsen met daarop in de 

betreffende maand een aankondiging van evenementen.  

 

Vraag 2: Moeten Oldenzaalse evenementen er zijn voor alle bewoners of ook een bijdrage leveren 

aan de naamsbekendheid van de stad?  

 

De deelnemers bespreken bij deze vraag de volgende punten.  

 In ieder geval moeten evenementen er zijn voor alle bewoners: jong, oud, arm, rijk, 

mindervaliden en personen met een migratieachtergrond.  

 Een bijdrage leveren aan de naamsbekendheid van Oldenzaal hoeft geen voorwaarde te zijn 

voor alle evenementen. Soms wel, soms niet.  

 

Vraag 3: Wat voor evenement spreekt jou aan en kan Oldenzaal sterker op de kaart zetten? 

 

De deelnemers noemen bij deze vraag de volgende punten.  

 Klootschieten 

 Muziekfestival 

 Proef- en  eetevenement  
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 Evenementen die inspelen op de historie van Oldenzaal en daarmee ook trekkracht kunnen 

genereren van buiten Oldenzaal. 

 Van belang om ook ruimte te bieden aan kleinschalige ideeën. 

 

Vraag 4: Welke eigenschappen maken Oldenzaal uniek? 

 

De deelnemers noemen bij deze vraag de volgende punten.  

 Stad met een dorps jasje 

 Historie 

 Centrale ligging in Noordoost Twente 

 

Plenaire afsluiting:    

De planning is dat het definitieve beleidsstuk rond de zomer wordt opgeleverd. In september wordt 

het nieuwe evenementenbeleid gepresenteerd in het forum in het stadhuis, welke openbaar is. 

Wethouder Evelien Zinkweg spreekt de hoop uit dat het rapport besluitwaardig zal zijn en met 

concrete actiepunten komt met betrekking tot zaken die vragen om verdere aandacht. In ieder 

geval komt er een richting met betrekking tot hoe we evenementen gaan organiseren en hoe we 

dat bij evenementenorganisaties kunnen activeren. De geopperde checklist kan daarbij richting 

geven. Ook de inzet van buddy’s (ervaren evenementenorganisaties) voor kleine organisaties is 

een mogelijkheid. In ieder geval is belangrijk dat het stuk energie uit gaat ademen en zo partijen 

verleidt en stimuleert om bepaalde zaken op te gaan pakken. 

 

 


